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Alnö Pensionärsförening (PRO Alnö) 
 

      Alnö 2023-02-28  
 
 
 
 
Protokoll Årsmöte 2023   
 
PRO Alnö, tisdagen 28 februari 2023, kl 14.00 – 16.00 

Lokal: Församlingsgården Alnö. 

 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 
Ordförande Bo Gustavsson öppnade mötet och hälsade medlemmarna välkomna. För 
musiken idag stod Albert & Jakob.  

 
§ 2 Parentation 
 
Under parentationen som genomfördes med tänt ljus och en tyst minut gick tankarna till 
de medlemmar som avlidit under året. 
 
§ 3  Årsmötets behöriga utlysande 
 
Kallelse till årsmötet godkändes. Annons i Sundsvalls tidning, affischer uppsatta 
samt e-post sänt till medlemmarna. 
 
§ 4  Fastställande av dagordning 
 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 5  Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 
 
Som ordförande valdes Inge Widén och till sekreterare valdes Viveca Höijer. 
 
§ 6 Val av två protokolljusterare och rösträknare 
 

Valda att justera protokollet och räkna röster blev Annakarin Mann och Göran Viklund 

 

§ 7  Verksamhetsberättelse för 2022 
    
Verksamhetsberättelsen fanns att tillgå i samband med mötet.  
Ordförande Inge Widén gick igenom den, och den godkändes till alla delar. 
 
Verksamhetsberättelsen bifogas protokollet.                                       Bil 1 
 
En fråga om tappet av medlemmar blev stort under pandemin, besvarades av Bosse 
Gustavsson. Ca 100 under två år. Dessutom är det svårt med rekrytering av nya, då 
65-åringar inte känner sig mogna för att gå med i någon pensionärsförening. Dessutom 
är vårt önskemål att få tillgång till en lokal, där träffar och möten kan ske spontant och 
medlemmar kan träffas och umgås utan förbokade tider. Ett stort behov finns för att 
möta upp väldigt många ofrivilligt ensamma. 



 

 
Inge Widén som är representant i KPR, kommunala pensionärsrådet, lovade ta upp 
frågan där.   
 
§ 8  Ekonomisk berättelse 
 
Den ekonomiska berättelsen föredrogs och godkändes av kassör Birgitta Lodin.  
Är bilagd verksamhetsberättelsen. 
 
§ 9 Revisionsberättelse för 2022 

 

Revisionsberättelsen föredrogs och godkändes. Är bilagd verksamhets- 
berättelsen.  
 
§ 10  Godkännande av resultat- och balansräkning 
 
Resultat- och balansräkningen föredrogs och godkändes. Är bilagd 
verksamhetsberättelsen.  
 
§ 11 Förslag till disposition av årets resultat 
 
Årets resultat överförs till ny räkning. 
 
§ 12  Beslut angående ansvarsfrihet 
 
Mötet gav ansvarsfrihet för styrelsen för den period som revisionen omfattar. 
 
§ 13  Beslut angående antal styrelseledamöter och ersättare 
 
Styrelsens sammansättning föreslogs till ordförande om sju ledamöter samt två 
ersättare. 
Mötet godkände förslaget. 
 
§ 14  Beslut angående arvoden för 2023 
 
Arvode för 2023 föreslogs till ordförande.  
 
Ordförande 2 000 kr 
Sekreterare 2 000 kr 
Kassör 2 000 kr 
Reseledare 999 kr 
Studieorganisatör 999 kr  
Mötet godkände förslaget. 
 
§ 15 Val av styrelseledamöter och ersättare 
 
Sittande styrelse föredrogs av valberedare Arne Hellgren. Endast  
nyval av en ersättare, Mats Johansson.  
  
Ordförande Bo Gustavsson  kvarstår   1 år 
Sekreterare  Viveca Höijer     omval      2 år 
Kassör   Birgitta Lodin    omval     2 år 
Ledamot   Birgitta Stolt    omval     2 år 
Studieorg.  Elisabeth Malm   kvarstår   1 år  
Ledamot   Göran Larsen   omval    2 år 
Ledamot   Lena Nilsson   kvarstår   1 år 
 



 

 
Ersättare    Irene Fick    omval    1 år 
Ersättare   Mats Johansson  nyval   1 år 
 
Revisor    Siegfried Högl   omval     2 år 
Revisor   Margareta Sundsten    kvarstår  1 år 
 
§ 16  Val av valberedning och sammankallande 
 
Tidigare valberedare Ulla Forsberg har avgått på grund av hälsoskäl. 
Arne Hellgren är därmed ensam valberedare. Önskemål om ytterligare en lades fram 
på mötet, men tyvärr inga anmälningar ännu.  
        
§ 17  Behandling av motioner 
 
Inga motioner hade inkommit till årsmötet.   
 
§ 18  Information från styrelsen 
 
Bosse informerade om kommande resor och aktiviteter.  
 
* En resa till Polen 9 – 14/5, inbjudan från PRO distriktet och PRO Timrå. Kort tid till  
  sista anmälningsdag som är 6 mars. Pris 8 495:-. 
* Diggiloo Järvsö söndag den 13 augusti, kort tid för anmälan som är 15 mars. 
* Ett fåtal platser kvar på Norgeresan 16 – 20 maj. Anmälan 15 mars. 
* Medlemslunch First Hotel Strand 22 mars. 
* Seniorbio 23 mars, ”En dag kommer allt det här att bli ditt”. 
* Bussresa till Östersund med båttur MS Thomé till Verkö slott. Pris 1 060:- 
* Bussresa Norrbyskär någon gång i juni – augusti. Pris 1 030:-   
 

Avslutningsvis fick Göran Larsen ordet. Han bad medlemmarna att tycka till och ge förslag på lite 

nya idéer. Allt för att få i gång lite trevliga, roliga och inte nödvändigtvis särskilt märkvärdiga 

aktiviteter, så vi får lite fart och fläkt i föreningen. Han tar gärna emot medlemmarnas tips. 

 

§ 19 Avslutning 

 

Årsmötesförhandlingarna avslutades och Albert & Jakob tog vid för en stunds uppskattad 

underhållning. Därefter avslutades mötet med kaffe och mackor innan det var dags för dragning av 

vinster från sålda lotter. 

 

 

 

Dag som ovan 

 

 

 

…………………………………….   ……………………………………. 

Inge Widen, ordförande      Viveca Höijer, sekreterare 

 

 

 

 

…………………………………….   ………………………………… 

Annakarin Mann, justerare    Göran Viklund, justerare 
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STYRELSE FÖR VERKSAMHETEN 

 

Sammansättning av styrelse för verksamheten under 2022 har sett ut enligt nedan:  

  

Ledamöter:  

Bo Gustavsson, ordförande   

Viveca Höijer, sekreterare och webbredaktör 

Birgitta Lodin, kassör 

Elisabeth Malm, studieorganisatör 

Lena Nilsson, ledamot 

Birgitta Stolt, ledamot  

Göran Larsen, ledamot 

  

Ersättare:  

Irene Fick 

Anders Nylin 

  

Revisorer:  

Siegfried Högl  

Margareta Sundsten 

 

Valberedning 

Ulla Forsberg 

Arne Hellgren 

 

 

Det är med tacksamhet vi noterat att pandemin släppte sitt grepp under våren 2022. 

Då meddelade folkhälsomyndigheten att Covid 19 inte längre sågs som en samhällsfarlig 

sjukdom, utan kunde ses som en vanlig influensa. Detta innebar att de rekommendationer och 

förhållningsregler som tidigare gällt under pandemin äntligen togs bort. För PRO s del 

innebar detta att vi kunde återuppta de träffar, möten och aktiviteter som så länge legat nere. 

 

MEDLEMSTRÄFFAR  

Föreningen har under året arrangerat sex medlemsträffar i församlingsgården Alnö. Av dessa var 

årsmötet den 30 mars och budgetmötet den 25 oktober inräknade. 

Årets sista träff var den 29 november, då det var gratis julfest för våra medlemmar. Det blev en 

mycket uppskattad tillställning. Att vi kunde bjuda på både en fin jultallrik och musikunderhållning 

av Club 64, var för att Alnöiten hade lagt ner sin verksamhet, och delade ut de pengar som fanns 

kvar i föreningen till andra verksamheter på Alnö.  

PRO Alnö var en av föreningarna som fick ta del av dessa pengar, och beslut togs då att de skulle gå 

till något bra för våra medlemmar. Vi är mycket tacksamma för den gåvan. 

 

 

RESOR 

Under 2022 anordnades nio resor, varav bland andra fyra resor med buss och kryssning med Silja 

Line, en teaterresa till Stockholm, surströmmingsfest i Hägdånger,  
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en revyresa till Stockholm och en resa med buss till Bilmuséet i Härnösand inklusive besök av 

Hemsö fästning, där det bjöds på härlig lunch i restaurangen där. Att vädret var vackert den dagen, 

och utsikten mäktig över ett oändligt hav, gjorde resan till en minnesvärd upplevelse. 

 

SENIORBIO                     

Bio på Drakstaden för pensionärer är en ny aktivitet som vi fått ta del av. Årets första film visades 

onsdagen den 26 januari. Mitt på dagen bjöds besökarna på kaffe och macka 

och lite mingel i foajén. Sedan visades filmen. Kostnaden för detta var 110 kronor. Det blev ett 

uppskattat inslag i vårt aktivitetsutbud. Sedan har det fortsatt en gång i månaden hela året, utom 

under sommaruppehållet. 

 

MEDLEMSLUNCHER 

Under året har vi även anordnat medlemsluncher vid tre olika tillfällen. Också det en ny uppskattad 

aktivitet. Man tar sej själv till och från  restaurangen, beställer och betalar själv, men får tillfälle att  

träffa och umgås med övriga medlemmar som valt att delta i dessa luncher. 

 

ÖVRIGA AKTIVITETER 

Som tidigare år anmodades alla PRO föreningar att arrangera en aktivitetsdag för sina  

medlemmar. PRO Alnö valde att bjuda in till friluftsdag på Tunet, hembygdsgården Alnö. 

Där väntade en promenad med kluriga frågor och det bjöds på kolbullar och kaffe för 20 kronor. 

 

I början av juni arrangerades en promenad till Stornäsets naturreservat. Stig Svensson, 

föreningens egen expert på både fåglar och blommor, ställde upp och berättade om allt spännande 

som dök upp under utflykten. Sen blev det grillning på stranden och fikastund med medhavd 

matsäck. 

 

Snack café på måndagar udda veckor mellan kl 13.00 – 14.30 är en träff som ordförande Bosse 

Gustavsson alltid ställer upp på. Han tar alla tillfällen i akt till att bjuda in till en fikastund och lite 

småprat i PRO-lokalen. 

 

Travträffen är en populär aktivitet, där medlemmar som gillar hästsport träffas och pratar om allt 

som har med hästar att göra. Naturligtvis är det viktigt med kaffe med dopp på träffarna som 

avslutas med gemensamt V75 spel.  

Ledare för gruppen är Claes Höijer. 

 

På torsdagarna mellan kl 13.00 – 15.00 träffas många damer i Sy- och stickcaféet i PRO lokalen. 

Där får den som kan lära ut sitt hantverk, till de som inte själva kan sy och sticka. Naturligtvis är det 

inte bara hantverket som är viktigt, utan umgänget med andra deltagare och en mysig fikastund så 

klart.  

Ansvariga ledare är Eva Eriksson och Lena Högl. 

 

BOULESPEL 

På onsdagar mellan kl 09.30 – 11.45 har PRO Alnös medlemmar tid för Boulespel i Skönsbergs 

bouleklubb. Intresset har varit sviktande den senaste tiden, så Stig Svensson, som är ledare för 

boulen, har vid ett flertal tillfällen påtalat detta på våra medlemsträffar. Förhoppningen är ju att alla 

boulespelare tar sig i kragen och dyker upp på onsdag förmiddag. Annars är risken stor att det inte 

går att fortsätta med boulen. 
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MEDLEMMAR 

PRO Alnö hade den 10 januari 528 medlemmar. 

 

 

PRO KONTAKTVERKSAMHET 

Under 2022 har PRO kontaktansvarig, Birgitta Stolt, haft uppdraget att uppvakta medlemmar som 

fyller 80 och 90 år under innevarande år, med gratulationskort och fyra trippelskraplotter. Detta sker 

mestadels med posthälsning, men i en del fall där möjlighet finns via personligt besök. 

 

HEMSIDAN                                      

På vår ”nya” hemsida, som inte är så ny längre, finns en hel del mer att önska. Det där med bilder 

som skall göra den trevlig att läsa, har varit svårt att lära sig. Nu lovar vår webbredaktör, Viveca 

Höijer, att det skall bli ändring på det. Nya tag för att lära sig allt om bilder utlovas. 

Det finns ändå en del bra att läsa på hemsidan, www.pro.se/alno, som t ex ÅRSPLANERINGEN, 

längst ner på startsidan. Där syns alla våra aktiviteter och träffar med tid och datum. 

 

MYNDIGHETER OCH ANDRA KONTAKTERR 

PRO Alnö har representation i Sundsvalls Samorganisation genom Bosse Gustavsson och Anders 

Nylin.  

Bosse representerar också PRO Alnö i Trygghetsgruppen Alnö, där övriga representanter kommer 

från Alnö fritidsgård, HSB, Alnö IF, Alnö Församling, Polisen, Mitthem, ICA Alnö och 

Vibackeskolan. 

Bosse representerar också PRO Alnö i Alnöföretagarnas frukostmöten. 

  

http://www.pro.se/alno


 

 

                                                                                                                                          

SLUTORD  

 

Styrelsen vill härmed framföra ett tack till alla våra medlemmar för förtroendet under det 

gångna året, och vi önskar den kommande styrelsen lycka till med jobbet att föra PRO Alnö 

framåt.  

  

Till sist ett tack till distriktet, samorganisationen och övriga PRO-föreningar samt ABF för 

gott samarbete under året som gått.  

  

  

          Styrelsen 14 februari 2023 

 

  

  

 

  

       …………………………..           …………………………                                ……………………..  
       Bo Gustavsson          Viveca Höijer                                        Birgitta Lodin 
 
 
 
 
     ……………………………             ………………………….                              ……………………… 
     Elisabeth Malm          Lena Nilsson                                  Göran Larsen                
 
 
 
 
     ……………………………         
     Birgitta Stolt 
 


